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                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  V / 15 

  z sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   31  marca   2015  r 

   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 
                                                                 

Posiedzenie  rozpoczęto o godz.12-tej , zakończono o godz. 14:30 . 

 

Na stan radnych – 15 , obecnych było 14  w/g załączonej listy obecności / nieobecny 

Pszczółkowski Tadeusz /. 

 

W obradach udział wzięli :  Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy  , Starosta 

Przasnyski i sołtysi   . 

    

    Ad.pkt.1 

 

         Przewodniczący Rady  otworzył sesję , powitał zebranych  i stwierdził  qorum  

władne do podejmowania prawomocnych uchwał .     

 

     Ad.pkt.2 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy do porządku obrad macie państwo  uwagi.  Nie 

zgłoszono uwag . 

                                                                 

     Przewodniczący  obrad przedstawił proponowany porządek obrad ,  który   

przedstawia się następująco : 

   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Porządek obrad  . 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej  IV sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

    Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015-2033. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice 

    Borowe z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 

    2015 rok. 

6. Podjęcie uchwały w prawie odmowy uwzględnienia  wezwania do usunięcia 

     naruszenia prawa w uchwale Rady Gminy Czernice Borowe . 

7. Interpelacje radnych złożone na piśmie . 

 8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy . 

 9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad sesji .   

                                                                Przewodniczący  poddał pod 

                                                                           głosowanie  porządek obrad : 

                                                                              za................................... - 14 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty .      

 

Przewodniczący Rady  udzielił  głosu  Panu Zenonowi  Szczepankowskiemu – 

Staroście Przasnyskiemu . 

Pan  Zenon Szczepankowski – Starosta Przasnyski  złożył wszystkim  zebranym  

życzenia świąteczne . Życzę państwu  spokojnych ,  zdrowych  wesołych  świąt  , 
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ażebyście w jednym kierunku ,  zgodnie na ile się da pracować  oraz  wszystkiego 

najlepszego . Chętnie odpowiem  na państwa  pytania . 

 

Pan  Bartołd  Tadeusz   - sołtys sołectwa Chrostowo  ,  życzenia przyjmujemy , ale 

korzystając  z  okazji  upominamy się o drogę powiatową Czernice  Borowe – 

Chrostowo  - do Szulmierza . Droga jest do modernizacji , wszystkie dokumenty są  

zrobione i trzeba  się tą drogą zająć . Brak  jest zainteresowania tą  drogą . Z naszej  

strony  jest prośba  w tym zakresie . 

 

Starosta – droga do Węgry – jest prawie  skończona  i została  tylko kosmetyka . 

Pomału będziemy wchodzić i na te mniejsze  drogi . Mamy 60 mln. złotych  środków 

głównie unijnych . Pewnie w tym roku będziemy  musieli wziąć kredyt  na  wkład  

własny . W roku następnym będziemy  myśleć o Pana drodze , bo w tym  roku nie 

damy  rady .W tym roku 60 czy 64 mln złotych  musimy wydać na innych kierunkach 

inwestycji. Przedsiębiorcy wymusili na nas zrobienie jeszcze innych zadań w strefie 

gospodarczej w Sierakowie  i Chorzelach   i  musimy  to dopracować . Musimy   

uruchomić  kolej  , bo inaczej   to nie ruszy .Mamy jakiś  tam  priorytet  , bo 

uruchomienie tej  strefy  da  nam pieniądze . 

 

Pan Bartołd  Tadeusz – chcę  rozszerzyć ten temat . Ta  droga  była planowana w 

zadaniach  do 2013 roku . Chrostowo  jest ważnym  węzłem komunikacji do 

Ciechanowa / na Przywilcz / w kierunku Opinogóry . Droga powiatowa pozostawia  

wiele  do życzenia  w stosunku do dróg gminnych . Dlatego też niezadowalająca  jest 

odpowiedź  Pana Starosty . Gorąca prośba , żeby  miarę możliwości zająć  się tą  drogą  

 

Starosta – nie mamy podatków , wszystkie  pieniądze  na drogi musimy zdobyć z 

zewnątrz .  Powoli zdobędziemy pieniądze  i na to  zadanie . W pierwszej  kolejności  

robimy  drogi  przelotowe . 

 

Tak czy  inaczej  przed opracowaniem  budżetu  na rok  przyszły   , będziemy o tą 

drogę  apelować . 

 

Radny Nosarzewski Witold – ja  również  w kwestii  naszej  drogi , pięknie 

rozbudowanej , cieszymy  się  bardzo .  Martwi nas  - we wsi  , że mamy chodnik po 

jednej stronie. Moim  zdaniem planista  zawiódł  sromotnie  . Czy   możemy  liczyć na 

to  , że  powiat  naprawi ten  błąd  i po drugiej stronie zrobi te  chodniki  , po prostu  

uzupełni  i zrobi  tak jak to powinno wyglądać  . 

 

Starosta – podziękujcie  za  jedną stronę . To jest trochę i moja wina  , a nie 

projektanta . Ja  zleciłem  projekt i kazałem planować  chodnik po jednej stronie. We 

wioskach w których  zrobiliśmy  chodnik po obu strona  , to ludzie narzekają na to . 

Poruszanie się dużymi maszynami  szerokimi czy przeprowadzenie zwierząt / po 

chodnikach /  byłoby  kłopotliwe  dla mieszkańców wsi . Przynajmniej  jedna  strona  

powinna  być  odsłonięta . To nie  jest  ulica miejska  , gdzie  chodzą ludzie  pieszo . 

 

Radny  Nosarzewski  Witold  - krawężniki są już zamontowane , wystarczy  uzupełnić 

chodnik . Nie da  się  wytłumaczyć  , że nam będzie ciasno . My się  zmieścimy  i 

prosimy o uzupełnienie  i położenie  chodnika z drugiej strony . 

 

Wójt  - na projekcie był chodnik po jednej stronie . Nałożył się  na wcześniej już  

istniejący . W dalszej  części  miał  być  dalej  chodnik po stronie zmodernizowanej / 

po lewej stronie, po stronie kościoła  /. Natomiast mieszkańcy zaoponowali , mówimy o 



                                                                   3 

kierunku  na Nowe Czernice  . Dlatego też , żeby nie naruszać pozwolenia na budowę, 

za przyzwoleniem inwestora   zamontowaliśmy krawężniki  i to była decyzja  gminna . 

Jestem  sprawcą  tego zdarzenia . Pytanie kto ma położyć technicznie chodnik . 

Natomiast  jest  teraz  kwestia  kto ma  ten chodnik położyć . nie   , Natomiast  w 

stronę  Olszewca  , to stanie  się chyba faktem .Natomiast  jest  podanie   o 

kontynuację chodnika  w Olszewcu . Czy jest  potrzeba  czy nie będę  się wypowiadał . 

Proponuje  popatrzeć  na plany  na etapie planowania  , bo w czasie  realizacji 

inwestycji  jest to  już  trudno  wykonać . 

 

Starosta  - jakiś  udział  gminy  musi  być , bo inaczej gmina nie będzie miała 

satysfakcji . 

 

Radny Witold  Nosarzewski – mam nadzieję  , że  decyzja Pana Starosty będzie 

satysfakcjonująca . 

 

Radny  Ryszard  Trzciński – w wyniku prac na  drodze powiatowej Węgra – Czernice  

Nowe    , za położony  asfalt jesteśmy wdzięczni , ale zarazem transport odbywał się 

przez miejscowość Grójec do  Chojnowo  i z Chojnowa  na Węgrę – są tam drogi 

żwirowe   . W wyniku tego zostały  zniszczone te drogi  żwirowe . Wójt  na wiosnę 

posypał te  drogi i trochę  porównał , ale nic  to nie dało  , bo  były  dziury  na  tych 

drogach .Czy możemy  liczyć na pomoc  Starosty w naprawie  tych dróg , a  zwłaszcza  

w samej  wsi Chojnowo . 

 

Starosta   - nie ma  możliwości prawnych  , ażeby  te  drogi w jakikolwiek sposób   

zrobić . 

 

Radny Nosarzewski Witold  - czy w ramach tego  , że  droga  powiatowa  wymagała 

zamknięcia tego odcinka    i jednocześnie wymuszała  tworzenie objazdów  - na tego  

typu rzeczy  nie ma nic .   

 

Starosta  - nie mam  do tego prawa .  Do wszystkich   budów  dróg  gminy  dokładają  

się  , ale   żeby w odwrotną  stronę   to w całej Polsce  nie ma takiego ewenementu . 

 

Radny Tomaszewski Andrzej – skrzyżowanie  dróg Turowo – Rostkowo + chodnik , 

kiedy  będzie  zrobione. Należy  zapisać   do wykonania całość drogi Turowo – 

Rostkowo i za skrzyżowaniem  odcinek drogi . 

 

Starosta – będzie  zrobione skrzyżowanie  , zapisujemy do opracowania dokumentacji 

i starań  o środki finansowe . Kiedy  to będzie zrobione , trudno powiedzieć . Odcinek 

drogi po drugiej stronie skrzyżowania trzeba  będzie  go zrobić . 

 

Radny Adam  Sadkowski – droga Dzielin – Miłoszewiec / smołówka /  częściowo jest  

zrobiona , a  dalej  nic nie jest robione -  ok. 7km . Proszę  o zrobienie  pozostałej 

długości  tej drogi . W tej drodze  są  dziury 

 

Starosta –  ten odcinek  trochę  będzie kosztować  , ale mamy  już  unormowany  stan  

prawny tej drogi . 

 

Pan Bączek Andrzej  - sołtys  sołectwa Turowo – była w Turowie  budowa światłowodu 

, pobocza drogi zapadły się   i pojazdy  wjeżdżają  na chodnik , który już się zapada i 

za chwilę będzie zepchnięty do rowu .  Drogę należy poszerzyć  i poprawić  

nawierzchnię . 
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Starosta   - przekażę  inwestorowi ten  temat  , jeśli to jest w ramach gwarancji . 

 

Wójt -  być  może  po świętach dojdzie do spotkania zainteresowanych stron  w tym  

temacie . 

 

Pani Bożena  Zembrzuska – radca prawny -  droga powiatowa na Pawłowo Kościelne  

, istnieje konieczność  budowy chodnika dla pieszych , bo ta  droga  dla pieszych jest 

bardzo niebezpieczna . Kierowcy  samochodów  jeżdżą  z  dużą prędkością i to stwarza  

duże zagrożenie . .Zwracam uwagę , że tam  jest 10 dzieci mieszkających przy tej ulicy 

.  Proszę  o uwzględnienie  przy  planowaniu mojego  głosu w tej sprawie . 

 

Starosta -  jeżeli gmina dołoży 50 % , to my w to wchodzimy i zrobimy . Chodniki , 

oświetlenie nie jest zadaniem powiatu .  Jest program i jeśli ustalicie , że wchodzicie  w 

budowę chodnika , to wykładamy pieniądze na ten cel / na zasadzie porozumienia /. 

Na tej bazie moglibyśmy zrobić  i inne zadanie. Powiaty  nie mają  dochodów   z 

podatków . Nigdy nie odmówiliśmy żadnej   gminie  współfinansowania  budowy 

chodnika . 

 

 Ad.pkt.3 

  

        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  przyjęcie  protokółu z poprzedniej IV sesji Rady  Gminy . 

 

     Dyskusja: 

 

radny Nosarzewski Witold – na ostatniej  sesji prosiłem Pana Przewodniczącego ażeby  

wcześniejsze otrzymywać protokoły. Otrzymałem   protokół  dzień  wcześniej 

.Odczytał fragment zapisu z protokółu odnośnie  swojej  wypowiedzi z dyskusji 

odnośnie przyjęcia protokółu .  Ja uważam , że ten zapis  w żadnym  stopniu nie 

odzwierciedla  tego co ja powiedziałem   i tego co się działo . To jest tylko drobny 

wyjątek . Ja prosiłem szczególnie Pan  Przewodniczącego , ażeby te protokoły  zgodnie 

ze statutem zapisywać , żeby  w miarę odzwierciedlały to co się dzieje . Tak jak Pan 

Przewodniczący obiecał , że postara się   że będą wcześniej  - ja  dopiero wczoraj 

otrzymałem protokół . Tak , że nic się nie zmieniło . 

 Przewodniczący Rady  - ale nadal zachowujemy czas wymagany , ażeby była 

możliwość zapoznania się .  

 

Radny Nosarzewski Witold  - ja liczyłem , że słowo Pana Przewodniczącego jest 

ważne. 

 

Przewodniczący Rady - czy  jakąś  zmianę  w tym punkcie chciałby Pan  wprowadzić 

odnośnie swojej  wypowiedzi  . 

Radny Witold  Nosarzewski –         chciałbym  wprowadzić zmianę, żeby to było 

zgodne z tym co powiedziałem . Nie jestem w stanie tego przytoczyć  państwu, ale  

sami  państwo jesteście świadkami , że tak nie było .To  tylko drobny wyjątek . Jeszcze 

raz apeluję   . Może w ogóle darujmy sobie pisanie protokołów .  

Przewodniczący Rady –  oczekuję od Pana radnego czy ma jakieś konkretne 

stwierdzenie . 

 

Radny Nosarzewski Witold -   ja  jestem gotów to zasygnalizować .Ręce mi opadają , 

bo nikt mnie nie chce popierać z Rady , Radzie  jest wszystko jedno co jest napisane . 

Podejrzewam , że niewielu z  nas to czyta .Oczywiście  , że chciałbym  aby to było 
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napisane tak jak to było , żeby  było zbliżone do tego co się wydarzyło . W tej chwili 

nie mam konkretnego wniosku przygotowanego. Tak jak to państwu przedstawiłem , 

ta  treść  odbiega drastycznie . 

 

Przewodniczący Rady – czytałem protokół . No  rzeczywiście w tym punkcie  może  

jest uboga ta wypowiedz  ,  nie jest zapisana w pełni  . 

 

Radny Nosarzewski Witold – czytając  ten protokół  mamy wrażenie , że radny 

Nosarzewski był zadowolony , że otrzymał protokół wczoraj –tak to należy czytać . A  

było wręcz przeciwnie . To nie ma sensu . Ja nic nie wycofuję . Moje  uwagi nie 

wycofuję . 

 

Radny  Ryszard  Trzciński – jeśli to byłoby możliwe chciałbym zgłosić postulat - 

zawsze przed sesją jest posiedzenie wszystkich komisji . Może lepiej  byłoby , ażeby   

na komisje  był  napisany protokół z sesji  w formie papierowej był dostępny . 

Wówczas byłby ten okres od posiedzenia komisji do sesji   , ażeby  zapoznać  się z 

protokółem .  

Przewodniczący Rady  - stwierdził , że  można  byłoby  przygotować protokół w kilku 

egzemplarzach i w i  czasie komisji będzie dostępny kto z państwa chciałby się 

zapoznać z protokółem ,to miałby  możliwość. 

 

Radny Trzciński Ryszard – jeżeli sesje  byłyby w dłuższych terminach to będzie 

możliwe. Jeżeli byłyby  krótsze terminy , to może być  trudno zdążyć  bo  odsłuchać i 

napisać  to trzeba posiedzieć. 

 

Radny Nosarzewski Witold  - zapytał   , że chyba nie będzie problemu ażeby przesłać 

protokół na  maila . 

Przewodniczący Rady  potwierdził , że będą przygotowane  3 egz. protokołu z sesji do 

zapoznania dla radnych   oraz  protokół do przesłania mailem dla zainteresowanych. 

 

                                                                           Przewodniczący poddał pod 

                                                                           głosowanie  przyjęcie  protokółu  : 

                                                                              za................................... - 13 

                                                                              przeciw.........................  -  1 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Rada Gminy  większością głosów „za”    przyjęła protokół  z  IV sesji Rady Gminy . 

 

Ad.pkt.4 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015-2033. 

Skarbnik Gminy poinformowała  , że  w  budżecie  gminy   zostały  wprowadzone  

zmiany wynikające z konieczności   wprowadzenia   dotacji   i  przeniesieniem  

środków finansowych na inne  działy , które zaistniały w ostatnich dniach .  Dla  

czytelności  radni przed sesją  otrzymali  aktualne  zmiany w budżecie , od posiedzenia 

komisji .   Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  dostosowana  została również  do zmian  

w budżecie  gminy . 

 

Dyskusji  nie było . 

                                                                    Przewodniczący odczytał projekt uchwały 
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                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  60/V/15 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na 

lata 2015-2033. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

                            

                     

Ad.pkt.5 

 

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym  

punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 49/III/14 

Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia 

uchwały budżetowej na 2015 rok. 

 

Dyskusji  nie było .                                                      

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  61/V/15 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie   zmiany uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice Borowe z 

dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad.pkt.6 

 

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym  

punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie  odmowy uwzględnienia  

wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Rady Gminy Czernice Borowe . 

 

Przewodniczący  Rady  poinformował  , że projekt uchwały  szczegółowo omawiany i 

wyjaśniany  był przez  radcę prawnego na posiedzeniach komisji . 

 

Dyskusji  nie było .                                                      

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  62/V/15 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie  odmowy uwzględnienia  wezwania do usunięcia naruszenia prawa 

w uchwale Rady Gminy Czernice Borowe . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

Ad.pkt.7 
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Interpelacje radnych złożone na piśmie  , takowych nie  było . 

 

Ad. pkt. 8 

       

                Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . 

Radni i sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . 

Sprawozdanie stanowi  załącznik  do  protokółu. 

 

Poruszył   sprawy : 

segregacji śmieci , ponad 70 % zadeklarowało chęć  segregacji śmieci  , a nie możemy 

osiągnąć wskaźnika 14 %. Ludzie  deklarują , że segregują  śmieci , ale w dniu 

odbioru  segregowanych śmieci wynika , że  nie segregują . Chcemy najpierw 

skontrolować czy śmieci są segregowane . Będzie szczegółowa kontrola śmieci , bo 

chcemy wyłapać niesegregowane śmieci . Jeżeli będzie stwierdzone niesegregowanie 

śmieci , to zostawią  te śmieci i nie zabiorą . Zaplanowaliśmy działania profilaktyczne , 

konkursy w szkołach w tym zakresie . 

trwa  na  terenie gminy aktualizacja pomiarów  geodezyjnych .Oni powinni pokazać  

granice geodezyjne . Wyszło wiele  rzeczy , które warto zauważyć zmian czy 

niezgodności / jeśli to jest zgodne  z prawem /. Jest 7-8 ekip . Będziemy  musieli usiąść  

i zastanowić się co z tym zrobić . Była droga , a teraz jej nie ma / zaorana / .  Problem  

jest taki – jeśli zniknie nam  część drogi / działki / to co zrobić . Nie można  za  darmo 

– trzeba  ja  wycenić . Geodeci pod koniec kwietnia br. będą chcieli zakończyć swoje 

działania . Dlatego z Radą będziemy  musieli się spotkać  i ten temat przedyskutować . 

Jeżeli będzie  jakiś problem  proszę  zasygnalizować mi tą sprawę . 

w dniu  wczorajszym  wpłynęło podanie w sprawie drogi od Olewniczak , Jakubiak i 

Jakubiak . Pojawił  się konflikt  co do drogi . Dorozmawiali się  i przesunęli tą drogę 

na skraj działki .  Okazało się , że służebność  została zapisana tylko na jedną osobę . 

Dlatego pojawił się problem . Właściciel proponuje  przejęcie nieodpłatne drogi przez  

gminę na  własność / ok. 50 mb długości / . Nie wiem  co z tym  zrobić . Chciałbym  

zapobiec konfliktowi .  Cenniejszy  byłby dla mnie względny spokój w tym temacie . 

Byłbym za tym , ażeby pójść w tym kierunku i przejąć tą drogę  na rzecz gminy . 

Jeżeli Wójt wyraża zgodę na podział  działek budowlanych z drogami dojazdowymi , 

to Wójt musi przejąć w utrzymanie  te  drogi .  Spróbujcie  mi  doradzić jak w tym  

temacie się zachować. Jak zdecydujecie  tak  będę  dalej działał . Będzie to  coś  

kosztować – remont , naprawa . 

 

        Ad pkt. 9 

 

Wolne wnioski i zapytania . 

 

Radny  Skowroński  Kazimierz – w Obrębcu  p. Suwiński zadeklarował , że nie da 

swojej drogi  do przejazdu , kiedy będzie  potrzebny objazd podczas  remontu mostu   

. 

 

Radny Trzciński Ryszard -  są sprawy sądowe i trzeba poczekać na rozstrzygnięcie. 

 

Pan  Tadeusz  Bartołd -  mam sprawę działki po byłym punkcie  skupu  Kółka 

Rolniczego w Chrostowie . Padają  głosy , ażeby  uporządkować  stan prawny tej 

działki . Przekazanie na  gminę – nie . Przy  p. Stryjewskim  droga zajeżdżona  jest w  

innym miejscu niż istnieje .  Padł wniosek o wytyczenie tej drogi . Gdy przyjdzie 

wiosna , zatknięte  słupki graniczne  będą  znikać . Trzeba  już  teraz  coś  z tym zrobić 
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, ażeby ich  praca nie poszła na marne . 

 

Wójt  - kółka  rolnicze   nie  wiem  czy wchodzi w mienie gminne . Czasami zdarza się , 

że są  grunty nie skomunalizowane . Jest dylemat co i kto może tym zarządzać . My 

mając  przyzwolenie  społeczeństwa sołectwa  przejmujemy i porządkujemy . Ja nie 

mam  chęci na siłę przejmować tej działki . 

 

Pan Bartołd  Tadeusz – w latach 90-ch była podjęta próba komunalizacji  gruntu , ale 

padła  decyzja na nie . 

 

Wójt – kusi mnie  , ażeby w/g geodetów , którzy  mogliby ustabilizować tą drogę , ale 

to kosztuje . Droga  Kuskowo – Jabłonowo – jest szerokości  3mb.  , ale pobocze tej 

drogi jest obsiane .  Zachęcam  do regulacji prawnej każdej  działki . 

 

Przewodniczący Rady Gminy  - należałoby  wytyczone  drogi utrwalić  w  

wytyczonych granicach . 

 

Pan  Bąkowski Stanisław  sołtys  wsi Obrębiec – czy będzie chodziła równarka na 

drogi gminne . Na naszej drodze asfaltowej trzeba  zamontować trzy kratki  , a są 

zamontowane tylko dwie kratki . 

 

Wójt – równarka , jak będzie potrzeba   będzie chodziła i równała drogi gminne.  

Kratka w Obrębcu – jak  będzie potrzeba  więcej , będzie założona dodatkowa kratka 

. 

 

Pan Adam Szymkowski – sołtys  wsi Rostkowo – kiedy będzie remont mostu w 

Obrębcu , jaki  będzie  objazd . Ponadto potrzeba zamontowania lustra  na zakręcie w 

Rostkowie .  Zapytuje  kiedy geodeci zaczynają swoją pracę na Rostkowie . Grunty 

nam się zmniejszyły , bo oddaliśmy część  gruntów pod  drogę . 

 

Wójt -  odpowiem  indywidualnie  na zadane  pytania . 

 

Pani  Redwanowska Elżbieta  - sołtys  wsi Pawłowo Kościelne   -  potrzeba postawić 

kosze na śmieci przy Strażnicy OSP w Pawłowie . Ja do tej  pory zabieram śmieci  do 

swojego kosza . 

 

Wójt – proszę  zgłosić się  do p. Kamińskiej , bo to jest płatne  z gminy. Postawimy  

kosze przy przystankach . 

 

Radny  Rutkowski Jarosław – proszę o przywrócenie i postawienie znaku o 

ograniczeniu tonażu . Tam  wcześniej był znak do 8 ton. Samochody p. Borkowskiego 

jeżdżą  po drodze i  ją  niszczą . 

 

Wójt – sprawdzimy sprawę znaku  i go postawimy. Rozmawiałem z p. Borkowskim i 

oświadczył , że okazjonalnie przejeżdża . 

 

Pan Kuskowski Rafał – sołtys sołectwa Żebry – w  dniu wczorajszym  złożyłem 

podanie ze wsi Żebry o zamontowanie oświetlenia przy przystanku PKS i w innych 

miejscach naszej wsi .  Zamontowanie oświetlenia ulicznego  zapewni mieszkańcom  

większe  bezpieczeństwo , co jest obowiązkiem gminy .Czy  musimy czekać ,   aż  

wydarzy  się nieszczęście . A także postawienie  słupa i zamontowanie lampy przy 

drodze  do Kosmowa / koło posesji p. Nosarzewskiego Jana / . Już  była tam kradzież . 
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Proszę  o zrozumienie   naszej sytuacji . To nie są duże  sumy , ale można się pochylić 

nad  tym  tematem . 

 

Wójt – odpowiem  w formie  pisemnej , po analizie podania . 

 

Pan Majewski  Jarosław  - sołtys wsi Nowe Czernice  - przypominam  o  tych  

drzewach . 

 

Wójt  - pamiętam .  Ponadto   poinformował  , że do szkół przyjechały  jabłka i dzieci 

mogą  za darmo zabrać dowolną ilość do domu . 

12 kwietnia br. w Rostkowie rozpocznie się cykl historyczny , wieczornica patriotyczna 

ofiar smoleńskich w sobotę 11 kwietnia  br. 

 

Przewodniczący  Rady  Gminy zabrał  głos  w sprawach : 

1.Kto chętny  na szkolenie  dla radnych  proszę  się zgłaszać  . Zgłosili się  : 

    p. Nosarzewski Witold , Pszczółkowski Tadeusz  ,  Bartołd  Jacek . 

2.Przypomniał o terminie  złożenia   oświadczeń  majątkowych za 2014  rok. 

3.Przekazał  życzenia świąteczne od senatora  Jackowskiego Marii 

 

Przewodniczący  Rady  Gminy   złożył   życzenia  świąteczne   wszystkim  

uczestniczącym  dzisiejszej  sesji  . 

 

Wójt – życzył zebranym  spokoju   oraz   radosnych świąt  rodzinnych . 

 

 

 Ad pkt. 10                                            

          

           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął V sesję 

Rady. 

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano. 

 

 

Protokółowała 

Bożena  Romanik 


